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1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 
 
2. Meddelelser  
Ny rektor Jens Ringsmose har annonceret, at han ønsker at besøge alle institutter. Han kommer på besøg i 
slutningen af marts på IOB. 
 
Der har været afholdt ekstraordinært samarbejdsudvalgsmøde om processen vedrørende udflytning af 
uddannelser. Det er uklart, hvorledes processen kommer til at påvirke IOB. IOB har allerede studerende i 
Esbjerg.  
 
3. Supplering af institutrådet 
Cornelius Myburgh udtræder af Institutrådet som konsekvens af, at han pr. 1/12 er gået ned til 10 %. Efter 
dialog med valgsekretariatet er det blevet klart, at Institutrådet selv har muligheden for at finde en gangbar 
vej frem mod supplering af Institutrådet. 
 
Institutrådet søger at supplere rådet via AC Klubbens på klubbens kommende møder. Tillidsmand Lars 
Elbæk og Næstformand Joachim Nielsen vil repræsentere Institutrådet på mødet.  

Emne  Møde i Institutråd for Idræt og Biomekanik 

Dato og tidspunkt Torsdag d. 2. december kl. 13.00-15.00 

Sted  Mødelokale 2 

Inviterede  Sanne Becher, Stine Duch, Jonas Havelund, Evald Bundgård 

Iversen, Cornelius Myburgh, Merete Møller, Joachim Nielsen 

(næstformand), Lars Elbæk  

 

Fraværende med 

afbud 

Evald Bundgård Iversen, Stine Duch, Cornelius Myburgh, 

Mødeleder  Jens Troelsen 

 

  

 

 

 



 
Ud over de tidligere initiativer i forhold til at supplere udvalget med studerende er studielederne blevet 
bedt om at hjælpe med at finde studerende, der kan indgå i Institutrådet. 
 
 
4. Stillingsbeskrivelser (se bilag) 
Stillingsbeskrivelserne er inspireret af et lignende arbejde på Det Samfundsvidenskabelige Fakultet. 
Arbejdet med de videnskabelige stillinger er udført af forskningslederne og institutleder som led i et 
strategiarbejde. 
 
Stillingsbeskrivelserne er tiltænkt som et værktøj til brug i forbindelse med MUS, karriereudvikling og 
rekruttering.  
 
Institutrådet drøftede jobbeskrivelser på overordnet plan og var positiv overfor selve arbejdet, idet det kan 
fungere som et værktøj til bedre forventningsafstemning. På mødet blev foreslået en introduktion, der 
redegør for dokumentet og dets anvendelighed.  
 
 
5. Opfølgning på institutforum (se bilag) 
Rådets medlemmer kunne melde om mange positive tilbagemeldinger fra enhederne på institutforum. 
Input fra de forskellige arbejdsgrupper vil nu danne grundlag for igangsætning af initiativer, hvor arbejdet 
med stillingsbeskrivelserne i et vist omfang kan bidrage til løsning af de nævnte problematikker. 
 
 
6. Økonomistatus 
Sanne Becher orienterede om instituttets økonomi. Set i forhold til primobudgettet er der set et markant 
fald i indtægter og en stigning i lønudgifterne. Vi forventer at komme ud af 2021 med et underskud på ca. 
2.2 mio. kr.  
 
 
7. Eventuelt 
Coronasituationen blev drøftet men drøftelserne førte ikke til beslutninger. 


